
Skatteudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 18. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 172
Vil Statsministeren som minister for pressens forhold kommentere de konse-
kvenser, der påpeges i artiklerne "Danske Medier ser reklameafgiften som en
medieskat" og "Reklameafgiften straffer redaktionelt indhold", bragt i Danske
Medier den 31. oktober 2014.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jan.E@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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